
សេចក្តីប្េអំពតលទ្កកម Procurement Announcement（采购公告）

គសីរោលទ្កកម
Procurement Project

采购项目

សេវកកមពម្ន្េីរបាឆ្ាំំា០-ាំា៧ មិោសេវកកមពម្ន្ពិសេេេីរបាឆ្ាំំា០
្បេាីករកមហ៊មនហីយដសរូ ផ្ ឡូស្ រ្ សេាម្ា

Procurement of Hydro Power Lower Sesan 2 Co.,Ltd. 2026-2027 Tax Service and 2026 Special Tax Service for Hydro Power Lower
Sesan 2 Co.,Ltd.

桑河二级水电有限公司 2026-2027年税务服务及 2026年专项税务服务

ខ្លកា្
Purchasing Content

采购内容

េីរបាឆ្ំ 2026-2027៖ ី រ្្ពិមិ្ត្្បោាពម្ីប្បំខ្បេាីករកមហ៊មសនហប៊ុកសលរបផអែ គអសមហត្បេាីករកមហ៊ម់ បន្បាពតីករកមហ៊ម៊មសបារ្្បោា
ី៊កាពម្្ច្រលា ី ដ្ូបិទបបញ បា្ ្បោាពម្ីប្បំខីេបាកសពលសូប មិោ្ីកដូ្្ច៊ោសី្ហបយល៊មកំអ្ាសនហអគោនហកនគ មពម្ន្់

េីរបាឆ្ាំំា០៖ ្ក្បញញូ លលោំេូមកកមពម្ីប្ឆ្ំំ 2026 មិោសេ្រេំ៊កកមូបិតពិសេេេីរបា្ ្សលរកបលោពម្សលរ្្ី៊កាកកញត មិោពម្សលរ្្ី៊កា
កកញត្ ្ាទ៊កពតរញ េាចគមហ៊ម់

2026-2027: According to the company's monthly accounting vouchers, review the taxes that the company needs to declare and pay
in the current month. After the company completes the tax payment, complete the monthly tax return within the specified time
according to the latest requirements of the tax bureau.2026: including 2026 annual tax audit and loan interest prepayment tax

exemption and shareholder loan interest pre deduction tax benefit application
2026-2027年：根据公司每月记账凭证，为公司当月需申报缴纳的税金进行复核，在公司完成税金支付后，按照税局的最新要求，在

规定时间内完成月度纳税申报。2026年：包括 2026年度税务审计和贷款利息预提税豁免及股东贷款利息预扣税优惠申请。

្ីកដូ្្លក្អណេកម្ិ្
អ្ក៊ោ្ា៊ ោោា

Supplier Requirements
供应商资格要求

មត្ិប៊គោលលមេមីគេរករឯត ឬអោោ្្ស៊ផោសទង្បយល៊មច៊នបញះ តីេបចសបាក្៊ោីពនរ្នចីកកកះ៊្ រមេក ត្ចពក្៊ោ្្ទទ្លខ៊េី ដ្
ូសនហរករឯតមូូបំអ៊ល្យគបមសូអត េិទ្ិក្៊ោ្្ច៊នកិចញេម្សនហរករឯត ់

An independent enterprise legal person or other organization legally registered in the Kingdom of Cambodia has the capacity to
independently bear civil liabilities, the right to enter into a contract independently.

柬埔寨王国合法注册的独立企业法人或其他组织，具有独立承担民事责任能力，具有独立订立合同的权利。

្្ទទ្លរកា្លទ្កកម
Acquisition of

procurement documents
采购文件的获取

អ្ក៊ោ្ា៊ ោោាបយលរមចំនបាអ្កមអម អចស ច៊រ លិខិ្ស៊្្េិទ្(េីរបាអ្ក្ំនោីករកមហ៊មកមិី្ដូ៊ម្ីកដូ) បផអែ ប៊ ្ោា អ្្េបញ អបផអែ ឬលិខិ្
ឆ្ោបយម(រកា្ PDF) សលខទំនកាទំមោ មិោអេហនគ មា្សអឡិចី្ដមិច ស ច៊រសៅ្មាអ៊តបកល 1735668965@qq.com ឱត៊មក៊មល្ងទត 12 បខ្៊
ប ឆ្ំ 2025 សរប ោ17:00 (សរប ោសៅកកះ៊្)សយរកមតច៊នស ម្ ន់ បន្បាពតី រ្្ពិមិ្តី ល្កី្ដូ្ច្រលា រកា្លទ្កកមមលោី្ដូ៊មស៊ចរសៅ្មាអ្កបយល៊ម

ច៊នស ម្ នាក្ហណា្សអឡិចី ដ្មិច់
Interested suppliers may submit their applications by 17:00 on October 12,2025 (Cambodian Time, same below) to the designated
1735668965@qq.com. Required documents include: a copy of the power of attorney (not required if the legal representative is
present), business license, scanned copy of the applicant's ID card or passport (PDF format), contact phone number, and email

address. After review by the purchaser, procurement documents will be sent to the applicant's email address.
有意向的供应商可在截止时间前:2025年 10月 12日 17时 00分止（柬埔寨时间，下同），将授权委托书复印件（法定代表人参加可

不提供）、企业营业执照、报名人身份证或护照的扫描文件（PDF文件）、联系电话、电子邮箱地址发送至 1735668965@qq.com登

记报名，经采购人审核通过后将采购文件发送至报名人的电子邮箱。

្្នការកា្
Submission of the

response documents
响应文件的递交

1. ល ង្៊៊្កំអ្ាេីរបា្ ្នការកា្ី ល្កល ង្ទត 22 បខ្៊ប ឆ្ំ 2025 សូបសរប ោ 9:00ីពលក់ សពលសូបសបរករកា្សយេល្្យូចគ្សៅមលោល្ង៊៊្
កំអ្ាលម្្នការកា្់

ា. ទតាោំសបរករកាសយេល្្៖ បម្បា១០ំ៨ អគ្ The Fortune C7 អូឡពំ្េ៊តបត រឯជមតន្សំពេ ីបសទេកកះ៊្់
៣.ក្អត ហឺ្យប ូក៊្ោ្្នការកា្ ឬរកា្កមិរមលក្អណេកម្ិ្ីគបាី គមា មលោកមិី្ដូ៊មទទ្លហកសឡរហ់

1. Deadline for submission of response documents: 9:00 on October 22,2025; opening time of response documents: the same as the
deadline for submission.

2. Place to open the response document: 1608, Fortune Building, C7 Building, Olympia City, Phnom Penh, Cambodia.
3. Late response documents that are not received or do not meet the requirements will not be accepted.

1.响应文件递交截止时间：2025年 10月 22日 9时 00分；响应文件开启时间：同递交截止时间。

2.响应文件开启地点：柬埔寨金边市奥林匹亚城 C7栋财富大厦 1608。
3.逾期未收到或不符合规定的响应文件将不予受理。

សលខទំនកាទំមោ
Contact/联系方式

Tel:098433511/068275478 E-mail：1735668965@qq.com

mailto:hydropss@outlook.com

